



### Award-Winning Design

Festival Hall, a spectacular entertainment and movie theatre complex in Toronto, is only one of the many design accomplishments of **The Kirkland Partnership**. Principals Ellis Galea Kirkland and Michael Kirkland, together with a team of world-class architects, successfully complete the most challenging design contracts in architecture, interior design, urban design and city planning. The company has gained an international reputation and is active in the U.S.A., Asia, Europe and Latin America.

### Conception primée

Festival Hall, un magnifique complexe de spectacle et de cinéma à Toronto, n'est qu'une des nombreuses réalisations du **Kirkland Partnership**. Les propriétaires-directeurs Ellis Galea Kirkland et Michael Kirkland ont, avec une équipe d'architectes de calibre mondial, exécuté un grandiose projet d'architecture, d'aménagement d'intérieurs et d'urbanisme des plus réussis. L'entreprise bénéficie d'une réputation internationale et se distingue aux États-Unis, en Asie, en Europe et en Amérique latine.

